

Ministry of Education

Deputy Minister

Mowat Block
Queen's Park
Toronto ON M7A 1L2

Ministère de l'Éducation

Sous-ministre

Édifice Mowat
Queen's Park
Toronto ON M7A 1L2



January 17, 2013

MEMORANDUM

FROM: George Zegarac
Deputy Minister

SUBJECT: **URGENT – Response Required - Ratification Confirmation of CUPE Agreements / URGENT – Réponse requise – Confirmation de la ratification des ententes SCFP**

The Ministry is currently reviewing materials submitted by CUPE and by local boards. Our records show that we either have not heard from you or it is unclear whether or not your board has a final local agreement, ratified if necessary, with your local CUPE bargaining units.

I would ask that you send an email to Andrew Davis (andrew.davis@ontario.ca, who is acting for Gabe Sékaly) with a copy to the Minister's Chief of Staff, Patricia Sorbara (patricia.sorbara@ontario.ca) confirming the status of ratification or agreement. If we have not heard from you by 10am Friday morning, it will be assumed that no agreement was ratified.

I would appreciate confirmation either way, at your earliest convenience.

Le Ministère examine actuellement les documents soumis par le SCFP et les conseils locaux. Selon nos dossiers, nous n'avons rien reçu de votre part ou il n'est pas clair si votre conseil a une entente locale finale, ratifiée si nécessaire, avec vos unités de négociation SCFP.

Je vous prie d'envoyer un courriel à Andrew Davis (andrew.davis@ontario.ca), qui représente Gabe Sékaly, en mettant une copie à la chef de cabinet de la ministre Patricia Sorbara (patricia.sorbara@ontario.ca), confirmant la situation de la ratification ou de l'entente. Si nous ne recevons aucune nouvelle d'ici 10 h vendredi matin, nous présumerons qu'aucune entente n'a été ratifiée.

J'apprécierais grandement votre confirmation d'une façon ou d'une autre, dans les meilleurs délais.

ORIGINAL SIGNED BY

George Zegarac
Deputy Minister/ Sous-ministre

CC: School Business Officials